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" 
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Hvar, 30. oZujka 2019.9.

ZAPISNIK

Sa siednice Skolskog odbora osnovne Skole Hvar ( u daljnjem tekst: skola) , odrLane dana26.oZujka
201 9.godine zakazane u 19:00 sati u uredu ravnateljice skore.

\azodni dlanovi Skolskog odbora:

1. \atalija Siepanovii, predsjednica Skolskog odbora

2. Bo2o Svetina, zamjenik predsjednice Skolskog odbora

3. RuZica Curin, dlan

4. Margita petrii Hraste, dlan

5. Sandra Tudor, dlan

6. Jure Milidii, dlan

Nela Raki6 Paduan. dlan

Ostali nazodni

\, 1. Nada Jelidi6, ravnateljica Skole

2. Ela Matkovii, radunovotkinja Skole

3. Magda Buratovi6, tajnica Skole

Zapodeto u 19:00 sati.

Zazapisrudara jejednoglasno izabtanatajnicaMagda Buratovi6. Natalija siepanovi6, predsjednica Skolskogodbora, uzpozdrav nazodrimaotvara sjednicu, potwduje da je na istoj nazodno svih sedam (7) dlanova,dime se mogu donositi pravovaljane odluke te predlazerti3.a"ei dnermi red:

1. verifikacija zapisnika s prethodne sjednice odrzane 30. sijednja 2019. g2' Prijedlog za donosenje Pravilnika o nadinu i postupku zaposljavanja te vrednovanju kandidataza
zaposljavanje osnivadu (Splitsko-dalmatinska hryanija)na suglasnost3' Usvajanje lzmjenai dopuna godisnjeg plana i programa za20lg.l201g. Skolsku godinu4' Donosenje odluke o usvajanju GodiSnjeg financijskog izvjestaja o prihodima i rashodima oS Hvar2a2018., a na prijedlog ravnateljice



5. Razno

Dnevni red je jednoglasno usvojen.

AD 1.) Predsjednica je zapisnik od 30. sijednja 2019. godine dalanausvajanje.

Zapisnik je jednoglasno usvojen.

AD 2.) Predsjednica Skolskog odbora je dala rijed ravnateljici. Ravnateljica je objasnila kako je stupanjem
na snagu lzmjena i dopuna ZOOOS proizaSla potreba za dono5enjem Pravilnika, te kako se isti donio na
sjednici odrZanoj 30. sijednja 2019. ali s obzirom da je u meduvremenu Ured drZavne uprave u Splitsko-
dalmatinskoj Zupaniji poslao naputak kako bi bilo dobro da sve Skole donesu isti Pravilnik, isti su poslali na
sve Skole. Ravnateljica je navela kako se Pravilnik novi ne razlikuje previ5e od onoga koji je donesen na
prethodnoj sjednici. Pravilnik se razlikuje u djelu nadina vrednovanja kandidata, sastavu povjerenstva( u
novom je dlan ravnatelj, kod usmenog ispitivanja je zabranjeno propitkivanje u privatnost kandidata.

Rasprave nije bilo, te je predsjednica dala todku na glasovanje.
Ista j e jednoglasno usvojena.

AD 3.) Ravnateljica je Skolski odbor izvijestila kako se u izmjene Godi5njeg plana i programa odnose na
izrrjene kod tabelarnihprikaza zaposlenika Skole. S obzirom da je radnik Vinko Radovanovi6 koji je
odriavao nastavu izmatematike i fizike prestao raditi u Skoli, zbogzapoiljavanja novih zaposlenika i to
radnice Marije Markovii i radnika Dragoje Radoslaviia je bilo potrebno izmijeniti radna mjesta u GPiP
Skole.

Rasprave nije bilo, te je predsjednica dala todku na glasovanje.
Ista j e jednoglasno usvoj ena.

AD 4.) Predsjednica je dala rijed rarmateljici, koja je potom dala rijed radunovotkinji Skole. Radunovotkinja
je objasnila kako je prihode podijelila po izvorima financiranja, te navela koliki je iznos dobila i za koju
namjenu odMZO, koliko od Osnivada odnosno Splitsko-dalmatinske Zupanije,.od Grada Hvara, sredstva za
Erasmus* projekt, odHZZO-a za strudno osposobljavanje, te koliko je Skola imala vlastitih prihoda u koje
ulaze donacije, prihodi od udenidke zadruge Farie i projekta,,Skolske sheme". Napomenula je kako se

stvorio vi5ak prihoda zbog Erasmus+ projekta, ali se s tim sredstvima pokrio manjak prihoda od Zupanije.

Rasprave nije bilo, te je predsjednica dala todku na glasovanje.
Ista j e jednoglasno usvoj ena.

AD 5.) a)Ravnateljica je navela kako su na posljednjoj sjednici Vije6a roditelja, roditelji pokrenuli
inicijativu da se Osnovna Skola wati na jutarnji turnus, a Srednja Skola Hvar na popodnermi. Navela je kako
je popodnerma smjena za udenike osnovne Skole poprilidno ,,teSka" pogotovo za udenike niZih razreda.
Navela je kako 6e se inicijativa u skoro wijeme pokrenuti.

b)Ravnateljica je navela kako se ovo ljeto ima namjeru pokrenuti sanacija sanitarnog dvora Skole

zbog starosti i opasnosti od puknu6a cijevi, te kako je u planu uredenje Skolskog dvori5ta iza 5ko1e.

c)Ravnateljica je navela je da su Skole slobodne kreirati svoj Skolski kalendar za iduiu Skolsku

godinu, ali se isti treba dostaviti Ministrici prije nego ona donese svoju Odluku o podetku i trajanju Skolske

godine 2019.12020.



Sjednica je zavr5ila u 19:30.

Zapisnik vodila: Predsjednica Skolskog odbora:


